
Styrelsemöte vid Svenska Hundklubben 
Uppsalaavdelning

    2009-08-12, Moralund

Närvarande: Thomas Lange, Helen Gustavsson, Margareta Norin, Bo Lilje, Pertti 
Karonen, Stina Edling, Anita Lundquist

Frånvarande: Ingen

§47 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§48 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes och godkändes.

§49 Val av justeringsman
Till justeringsman valdes Stina Edling

§50 Föregående protokoll
Föregående protokoll (3/6) godkändes och lades till handlingarna.

§51 Ekonomirapport
Ekonomin ser bra ut, det haltar lite men kursavgifterna börjar komma in nu.

§52 Utbildningar
Hundproblemsutbildning i Södertälje 10-11 oktober. Anita skickar ut inbjudan till 
alla instruktörer när den kommer samt tar emot anmälan från de som vill gå. 
Beslut: Styrelsen beslutade att vi betalar avgiften, 1000 kr, för dem som kommer 
att gå.

Rallylydnadskurs för instruktörer under hösten, Anita skickar ut inbjudan och tar 
emot anmälan.En instruktör per avdelning får gå kursen (500 kr) med egen hund, 
vill någon vara med utan hund (åhörare) kostar det 250 kr. 

Förslag från Bo Lilje att vi ska föra statistik över hur många kursare som fortsätter 
gå kurser och hur många som kommer nya.

Första hjälpen-kurs med Lotta Penser kommer att hållas i höst. Pertti Karonen 
pratar med Carina Björsell om lämpligt datum. Det blir ett kurstillfälle för valpar 
men alla andra intresserade medlemmar är välkomna. Lapp för anmälan (som är 
bindande) sätts upp på anslagstavlan.

§53 Funktionärsrekrytering
            Vi behöver fler som engagerar sig som funktionär. Alla instruktörer går igenom och 

visar blanketten ”Anmälan till våra kommittéer” under höstens kurser.
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Beslut: En fototavla med alla funktionärer kommer att iordningsställas och sättas 
upp i klubbstugan. Bo Lilje kommer att fotografera alla funktionärer.

§54 Rapporter 

CS
Protokoll från CS har kommit under sommaren. 

UBK
Kommande utbildningar, se §52.

            CTK
22/8 kommer landslagsträningen att hållas i Uppsala och då kommer även laget att 
tas ut.
Nästa CTK-möte 6/9 i Södertälje.

Kommittéer
Innemiljö har fått en ny deltagare, Maria Karlsson.
Utemiljö meddelar att gräsklippningen har fungerat bra under sommaren med hjälp 
av Tommy Östlund. Pertti Karonen håller nu på och slipar boden.

Övriga rapporter
Vi måste bli bättre med att stoppa in kaffebröd som blir kvar i plastpåsar och sedan 
ev. frysen. Kaffefilter måste tas bort efter bryggning. Sopor måste tömmas även 
under sommaren. 
Den 20 augusti kommer några funktionärer att hjälpas åt med att handla för hela 
terminen på Willys och sedan köra ut varorna till Moralund.

Elskåpet behöver fixas, ett förslag är att sätta elskåpet inomhus. Pertti Karonen 
pratar med Gunnar Vahlund.

§55 Övriga frågor
---

§56 Nästa möte
Onsdagen den 9 september kl 18.30

§57 Mötets avslutande
            Ordförande avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

Uppsala 2009-08-13

………………………. ………………………… …………………………
Thomas Lange Stina Edling Anita Lundquist  
Ordförande Justeringsman Vid protokollet
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